
ZAPISNIK 

sa 52. sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 30. juna 2021. godine 

 

Sjednica je počela u 10.30 sati. 

Predsjedavao je Momčilo Radulović, predsjednik Savjeta ASK.  

Sjednici su prisustvovali: Goranka Vučinić, Rifat Hadrović i Gavrilo Čabarkapa, 

članovi Savjeta ASK. Član Savjeta Zlatko Vujović nije prisustvovao sjednici, uz 

najavu odsustva. 

Sjednici su prisustvovali: Jelena Perović direktorica ASK, Aleksandra Vojinović, 

sekretarka Savjeta ASK i Marina Mićunović, načelnica Odsjeka za međunarodnu 

saradnju, standarde i odnose sa javnošću.  

Sjednica je bila otvorena za predstavnike medija. 

 

Za 52. sjednicu jednoglasno je utvrđen sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

1. Nezvanični radni dokument o stanju u poglavljima 23 i 24 za Crnu Goru; i 

 

2. Tekuća pitanja. 

 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog da sjednici prisustvuje Marina Mićunović. 

Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 51. sjednice Savjeta ASK, bez primjedbi. 

 

Prva tačka: Nezvanični radni dokument o stanju u poglavljima 23 i 24 za Crnu 

Goru 

Predsjedavajući je podsjetio da je u maju 2021. godine nadležnim državnim 

organima dostavljen Nezvanični radni dokument o stanju u poglavljima 23 i 24 za 

Crnu Goru za 2021. godinu, koji je bio označen stepenom tajnosti interno. U 

međuvremenu je skinuta oznaka tajnosti i dokument je objavljen na internet stranici 

Kancelarije za evropske integracije. Izrazio je zadovoljstvo činjenicom da je u 

navedenom dokumentu Agencija najbolje ocijenjena od svog osnivanja. Otklonjene 

su ranije kritike EK koje su se odnosile na selektivnost, netransparentost, 

nedostatak integriteta i politički uticaj na donošenje odluka. 

 



2 

 

 

Istaknuto je da je od izbora novog Savjeta i menadžmenta ASK započela proaktivno 

djelovanje i da su pomaci u radu vidljivi. Moram da napomenem da su ovakve 

ocjene rezultat ne samo rada ASK, već i stalne komunikacije  sa međunarodnim 

partnerima i prezentovanja konkretnih rezultata rada ASK. 

Prije otvaranja rasprave, na poziv predsjedavajućeg, Marina Mićunović je 

predstavila uporedne podatke iz Nezvaničnog radnog dokumenta u odnosu na 

posljednji Izvještaj o napretku EK (prezentacija je sastavni dio ovog zapisnika – 

Aneks 1).   

Nakon otvaranje rasprave, Goranka Vučinić je izrazila zadovoljstvo zbog činjenice 

da je u Nezvaničnom radnom dokumentu konstatovan napredak u svim oblastima 

rada Agencije i da je kritička crta značajno smanjena u odnosu na prethodne 

godine. Posebno je značajno to što više nisu prisutne konstatacije koje se odnose 

na selektivnost, integritet i transparentnost, kao i to da je konstatovan napredak u 

oblastima u kojima je EK ranije ukazivala da je potrebno postići mjerljivije rezultate. 

Važno je i to što su i dalje prisutne pozitivne ocjene u odnosu na oblasti u kojima je 

u ranijem periodu prepoznat proaktivan pristup ASK. Sve navedeno predstavlja 

vjetar u leđa ASK da nastavi utvrđenim putem. Smatra da bi Savjet ASK trebalo da 

aktivnije učestvuje u kreiranju politika Agencije, kroz donošenje  inicijativa za 

unapređenje rada. 

Na kraju izlaganja, pitala je Jelenu Perović da li je Agencija u međuvremenu 

organizovala ispite za obavljanje djelatnosti lobiranja. 

Jelena Perović je odgovorila da nije bilo organizovanih ispita zbog činjenice da je 

da još uvjek nije imenovan predstavnik Ministarstva javne uprave i digitalnog 

društva u Komisiji za polaganje ispita za lobiste, i pored Urgencije koju je tom 

organu uputila ASK. Dodala je da je Agencija uputila inicijativu prema predsjedniku 

Skupštine Crne Gore, Predsjedniku Vlade i Kancelariji za evropske integracije da za 

izmjenu člana 15 Zakona o prekršajima. Navedena inicijativa ima za cilj usklađivanje 

sa Zakonom o finansiranju političkih subjekata i izbornih kampanja, kako bi se 

omogućila prekršajna odgovornost koalicija i grupa građana. 

Gavrilo Čabarkapa je, komentarišući nalaze iz Nezvaničnog radnog dokumenta, 

kazao da navedene ocjene imponuju i predstavljaju dalji podstrek za postizanje 

mjerljivih rezultata. 
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Nakon završene rasprave, predsjedavajući je predložio organizaciju konferencije 

za medije, na kojoj će biti predstavljeni uporedni podaci iz Nezvaničnog radnog 

dokumenta u odnosu na posljednji Izvještaj o napretku. Predlog je jednoglasno 

prihvaćen. 

 

Druga tačka: Tekuća pitanja 

   Dogovoreno je da se termin 53. sjednice odredi naknadno. 

------------------------------- 

       Savjet ASK, na 51. sjednici, usvojio je sljedeće  

 

ZAKLJUČKE I/ILI KONSTATACIJE:  

1. Savjet ASK se upoznao sa uporednim podacima iz Nezvaničnog radnog 

dokumenta u odnosu na posljednji Izvještaj o napretku, i izrazio zadivoljstvo 

ocjenama EK o radu ASK; 

2. Inicirana je organizacija konferencije za medije, na kojoj će biti predstavljeni 

uporedni podaci iz Nezvaničnog radnog dokumenta u odnosu na posljednji 

Izvještaj o napretku.; 

 

3. Dogovoreno je da se termin 53. sjednice odredi naknadno. 

 

Sjednica je zaključena u 11.35h 

 

 

Broj 00 – 1492/2 

Podgorica, 22. jul 2021. godine 

 

SEKRETARKA SAVJETA                                                 PREDSJEDNIK SAVJETA 
 
  Aleksandra Vojinović, s.r.                         Momčilo Radulović, s.r. 



 
  ANEKS 1 
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